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May Labor Day Holiday
五一假期

The Education Bureau and Epidemic Prevention and Control have reminded us that families are not to 
travel during the holiday.  Families should abide by the two points, one line policy and remain safe in the 
fight against COVID.  Please be careful and help us keep our students and staff safe.

疫情防控相关部门提醒各位家长在假期间尽量避免出游，两点一线，保障疫情期间家人、学生以及教职工的安全。
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Student Led Conferences (SLC)
学生主导型家长会
Thank you for participating in our SLCs today!  Our students and staff worked incredibly hard to prepare 
for this demonstration of learning.  Please continue the conversations with your children at home.  Ask, 
“What are you learning at school?”  “Can you teach me?”  “What do you need more practice with?”  “Can 
I help you practice?”

感谢各位家长来校参加此次活动！学生和教职工们为了筹备此次会议付出了很大的努力。回家后请继续与孩子
们交流、沟通。问问他们， “你在学校学习哪些知识啊？” “你可以教教我吗？” “在哪些方面你需要加强
练习呢？” “我可以帮你一起练习吗？”
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Parent Tea about SLC
关于学生主导型家长会的家长茶会
On Wednesday, we held a Parent Tea to help inform parents about the Student Led Conferences.  Big thank 
you to Ms. Jules and Ms. Remi for facilitating the training and for putting parents through a simulated 
activity like our students.  We intend to have more Parent Teas in the future to better inform parents about 
what makes Sias IS such a special learning environment for students.

周三，我们举办了一场关于学生主导型家长会的家长茶会。非常感谢 Jules 老师和 Remi 老师为我们的培训提

供了支持，也感谢你们让家长们像我们的学生一样开展模拟活动。我们打算在今后举办更多的家长茶会，让家

长们更好地了解是哪些因素让西亚斯外籍学校为学生创造如此特别的学习环境。
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Family Appreciation Day
家庭感谢日

On Wednesday, May 4, Sias IS students and staff will say thank you to parents.  As a new school we 
recognize that you have many other choices for your kids’ education.  We are greatly appreciative that 
you have selected Sias IS.  From 2:30-4:15 we will give campus tours of the new construction.  We will 
showcase the soccer field, basketball court, boarding, and primary school.  There will be light snacks and 
refreshments served.

5 月 4 日（下周三）是我们的家庭感谢日。学生和教职工会对您表达感谢。作为一所新学校，我们深知您在孩

子的教育方面有许多其他选择。我们非常感谢您选择了西亚斯外籍学校。下周三下午 2:30 至 4:15，我们将参

观校园建成的新区域，为您展示足球场、篮球场、学生公寓和小学楼。届时将为您准备简单的茶点。
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Student Learning for the Week
本周教学

Grade 2 and Grade 3 have a combined two period class on Monday afternoon. Students are continuing to develop their 

printing technique. Different colours. Different shapes. Making a pattern. Only using a minimum amount of paint. 

Washing the brush every time before painting colours on the object used for printing. Developing an artist's technique 

and discipline. This week, student's were challenged to think about making a pattern. Placing as many prints as possible 

on a piece of paper, and to think about shapes and design. It is a bit like building a jigsaw puzzle, not piece by piece, but 

print by print. I shared a large fish print artwork with the students. I printed this fish print artwork during last week as a 

demonstration of the final objective of this activity.

2 年级和 3 年级在星期一下午有两节课。 学生们正在继续发展他们的印刷技术。 不同的颜色， 不同的形状， 制作
图案。 仅使用最少量的油漆。 每次在用于打印的物体上涂颜色之前都要清洗刷子。 发展艺术家的技术和纪律。 本
周，学生们面临着思考制作图案的挑战。 在一张纸上放置尽可能多的印刷品，并考虑形状和设计。 这有点像拼图，
不是一块一块的，而是一个一个地打印。 我与学生们分享了一幅大型鱼版画。 我在上周打印了这幅鱼版画作品，
以展示这项活动的最终目标。

Grades 2 to 3   2-3 年级                    

PRINTING TECHNIQUE
印刷技术
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Prek3-B  三岁班 B 班                   

Living and Non-
living Things
生物和非生物

The new Unit of Inquiry is currently investigating living and 

non-living things. These ideas tie closely with how our world 

changes in Spring. All the trees and plants are starting to grow 

quickly. PreK3-B are learning about insects and other animals. 

We went to the open space across the road for our double class 

this morning. Students saw how the park has changed. And we 

turned over rocks and wood to look for insects. We saw the 

flowers on the trees, and different seed pods from last year. 

The children also had a lot of fun climbing up and down the 

mountain in the park. 

新的调查组目前正在调查生物和非生物。 这些想法与我们

的世界在春天的变化密切相关。 所有的树木和植物都开始

快速生长。 PreK3-B 正在学习昆虫和其他动物。 今天早上

我们去马路对面的空地上双人课。 学生们看到了公园的变

化。 我们翻了石头和木头寻找昆虫。 我们看到了树上的花

朵，以及与去年不同的种子荚。 孩子们在公园里爬山下山

也玩得很开心。
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Grade 4  四年级                   

Field Trip—YuTong Bus Company
宇通汽车公司的实地考察
What an extraordinary field trip to YuTong Bus Company! We rode an automatic bus and visited the bus museum and 
factory.

宇通汽车公司的实地考察真是非同寻常！我们坐了一辆自动公共汽车，参观了公共汽车博物馆和工厂。
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Menus 菜单
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      Location 地址
4th Longteng Street and Chaoyang Road, Zhengdong New District, Zhengzhou 
City, Henan Province, China
中国河南省郑州市郑东新区朝阳路与龙腾四街 

     16696116693        

      admissions@siasinternationalschool.org            www.siasinternationalschool.org

Wechat Public Account 
微信公众号 

Sias IS Admissions 
招生咨询


